SINA LICHTMANN, called as a witness on behalf of the
petitioners, being duly sworn, testified as follows:
DIRECT EXAMINATION BY MR. PLAUT:
Q Mrs. Lichtmann were you one of those people who were associated
with the Master School at its early inception?
A. I was,
Q You are the wife of Maurice M. Lichtmann who testified here
previously?
A, I am.
Were you associated with Mr. Lichtmann in the conduct of the
Lichtmann Piano Institute?
A. Yes,l was from the very inception.
And had you been a professional teacher of music and musician?
A, Yes, I have been a concert pianist and teacher of music be-
fore 1 came to this country, and continued my occupation and
my professional work right here,
And between you and Mr. Lichtmann you conducted that Lichtmann
Piano Institute?
A, Mr, Lichtmann and I founded the Lichtmann Piano Institute
and conducted it together.
Now you met Professor and Madam Roerich here in 1920 or there-
abouts, did you not?
A, We met Professor and Madam Roerich in 1920.
And when you say you had a connection with the Master School
of United Arts will you please describe what your connection
was with that school?
A, Professor and Madam Roerich when we met them told us about
their plans to form a school where all arts would be taught
under one roof. Mr. Lichtmann and myself were very much enthu-
siastic in this thought, and so ‘we decided together to start
such an institution.
May I interrupt at this point. When you say"together" whom do
you have reference to?
A. Professor and Madam Roerich, Mr. Lichtmann and myself, we
decided to start the institution, Master School of United Arts.
What year was that?
A, It ' was in 1921.
And did you form the school?
A. We did form the school together, we invited teachers, we
formed the faculty, we arranged for suitable quarters for such
a school.
Those quarters were at 54th Street that we have had a picture
of before?
A, Yes, And we began conducting the school right there.
What particular phase of the school did you attend to?
A. Well since I and Mr. Lichtmann were musicians we took care
of the entire musical department; but besides that conferred
together with Professor and Madam Roerich on the formation of
all other departments as well.
Were there other departments?
A, Yes there were,
Without being too long on the subject will you just describe
two or three of the other departments for us?
A. Painting, sculpture, drama and ballet.
Now as I understand it the fact is that the four of you had
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that school for the school year 1920-19212%

Q
Q

A, That is correct, yes, we began it in 1921.
Or was it 1921-1922°2
A, 1921-1922,
How many pupils were there on the average at that school in
that season?
A, Well, as you asked previously, we conducted the Lichtmann
Piapo Institute even before we began that school. We were so
interested in consolidating our activities that we brought a
substantial amount of our students, piano students, from the
Lichtmann Piano Institute, and they instead of taking lessons
at the Lichtmann Piano Institute continued with their work at
the Master School of United Arts,

THE REFEREE: Have we not all of this from Mr. Lichtmann?

Mr . Plauts I"will go directly to meeting Mr. and Mrs,
Horch.
When for the first time did you yourself meet Mr., and Mr. Horch
A. It mus thave been - Miss Grant intréduced us or spoke later
about Mr. and Mrs. Horeh in the spring of 1922,
When for the first time did you meet them actually?
A. We met them in the house of Professor and Madam Roerich in
the spring of 1922.
And were you in that party that went to Maine that summer?
A. Professor and Madam Roerich, Mr. Lichtmann and myself went
to Maine, and we stayed in Maine - Mr. Lichtmann and myself
stayed in Maine for about one month.
And you did not go back with Miss Grant or Mr. and Nrs Horch
when they returned to New York in August, did you?
A. No we formulated all our thoughts before, and they went back
and we remained,
Do you recall any meeting after the corporation was formed, a
so-called first meeting?
A. Do you mean in November, 19229
Yes,do you recall that meeting?
A. T recall very well that meeting,
Will you state what happened at that meeting?
A. We were together in the building ---
When you say"weM™will you please saywho these people were?
A. Mr. and Mrs., Horch, Miss @rant before that time joined us
officially in the Master School of United Arts, Professor and
lMadam Roerich, myself and MNr. Lichtmann, and Mr. Bloomberg,
the lawyer of Mr. Horch, was at that meeting.
What took place there?
A. We were told by Mr. Bloomberg the legal and technical details
about this corporation.
By corporation you mean the Master Institute of United Arts, Inc?
A. Yes, it had changed from Master School to Master Institute
of United Arts.
Was anything done about stock at that meeting?
A. The stock was distributed at that meeting to all who were
present, to all trustees and stockholders who were designated
before that.
Do you remember yourself getting physical possession of a stock
certificate?
A. I did recfve a certificate of stock of the Master Institute

of United Arts, and so did Mr. Lichtmann.




What did you do with your certificate?
A. Mr. Lichtmann took my certificate of stock and his and put
it into the vault, as 1t was his practice to do usually with
any business or legal papers.

MR. PLAUT: Have you got the stock certificate of Mrs.
Lichtmann there?

Mr. Kline: Yes.
Now do you recall a further meeting in the spring of 19237
A. Yes, in April, 1923, I recall meeting with Professor and
Madam Roerich again, and all of us.
(Handing paper) When you testified a few minutes ago about get-
ting physical possession of the stock certificate did you
have reference to this paper which has been introduced and
marked in evidence as Petitioners!' Exhibit 8%
A. Yes T did, but ---

MR. LEVYY: That is all the question calls for.
Is there something on there now that you had not seen before?
k. Yes, when I received the stock I did not sign my name.

MR, LEVY: Nobody asked her about that.
I am talking about the face of the certificate itself.
A, The face is what I received.
Do you recall whether those typewritten words were on there,
on the face of the certificate?
A. It was not at the time when I received the certificate; I
remember just this.
Let us go back to this meeting of April, 1923. You say you
were present there?
A. Yes.
And the other people present were Mr. and Mrs. Horch and Miss
Grant and Mr. Bloomberg and Mr. Lichtmann and Professor and
Madam Roerich?
A. Yes.
Now what did you do at that meeting?
A. We had been read the agreement ---
What is that?
A. The agreement had been read to us and we were all there -
well we had spoken about the agreement before.

MR. LEVFY: I move to strike that out.

THE REFEREE: Strike it out.
When you say the agreement was read to you do you mean this
agreement which I am showing you now which has been marked
Petitioners! Exhibit 982
A. Yes, this agreement had been read to us.
Who read it to you?
A. I think - in fact I am sure it was Mr. Bloomberg, because
he conducted more or less all the legal matters.
And then what did you do after the agreement was read to you?
A, Well we understood ---
No, just tell us what you did, not what you understood.
A. I gave my share of the stock to Mr. Horch.
Did you get anything in return for it?
A, A receipt.
(Handing paper) Is this the paper which you have reference to
as the receipt?
A. Yes this is the receipt that I received.

MR, PLAUT: I offer it in ewvidence.
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7.

BY THE REFEREE:

Q.

At the time that you signed it did you see the list, the 1line
immediately adjoining the list of names, at the top of which
were the words "Number of shares"?

A. T am afraid I dodot think I would remember that, but what I
would remember would be all the names that would be already there.
Well, ‘were they all signed before your name was signed?

A, Mr, Horch's name was normally - T do remember his name then,
I am not trying to find out what the custom was; I am trying to
find out about this paper. You were akked the question whether
you recall signing this paper and you said you did.

Aveal ades

Did your signature go on last?

A, Aes

Do you know which spaces were then blank?

A, No, but I remember certain signatures, and I remember Mr.
Horeh'!s and Mrs. Hprch's.

Was your husband's signature on there before you affixed yours?
A, I would not say that, I am sorry, I cannot remember that.

Did you notice the number 1l alongside your name?

A, T could - noet say: that now.

Was that typewritten in before you signed it?

A. Apparently it was typewritten.

Not whether it is apparently so, but whether it was so. :
A. T could not remember, I could not remember this side. T only
remember the signatures.

How do you distinguish this paper from any other paper you may
have signed with similar names on it?

A. I would distinguish this, that when there was not a greay ur-
gency and anxiety to do sometrmng I would take thme to read it.
How many occasions were there when there was anxiety to sign?

A. We had some occasions when we were urged bto sign.

How do you distinguish this one as such an occasion?

A. Because during the organization we were all urged to speed up
as much as possible and not to delay on any account any papers
that were submisted to us for signature.

How do you know this paper was signed during reorganization?

‘A, Well this is one. of the papers that was given to us and told

us to sign to complete:it.

You do not recognize that as that paper, you recognize it after
you-.read: the contents of it?

A. I understood that was the paper, this was the one we were all
speaking about.

You dod not testify that this is the paper, from you own recoll:
ection?

A.. I have not read it now.

At the time you signed it you did not know the contents?

A, But when I remember the date, February 20, .T can't but think
of that paper.

It was signed on February 202

A. 'It was either February 20 or February 19, that was the date
which I remember.

Well, had Miss Grant signed this paper before you did?

A, I cannot remember 'this signature.

You notice under each name there is a name typewritten?

A. 'The typewritten signatures, being typewritten I remember.
That was under your name?

A Ne S

But whether the number 1 was alongside you:do not remember?




No.

Did you know that you were signing it as a stockholder?

AL+ No.

Did you think you.were signing it @s a trustee?

A, “As a  trustee only.

You did not think you were signing it as a stockholder?

Ay T never signed.anything as a stockholder, nor wes I ever
told: tos

Do you notice thet it is marked at the top "Stockholder'?

You do not remember whether you signed it as a stockholder or
trustee?

A. I remember T signed it as.a trustee, I was asked to sign it
as a trustee,

And the words "Number of shares%.on that pilece of paper mean
Hothing to you?

A It didinot register then. .To me all.that was :important was
just this p' rt, and to put a: signature,

Well, was Sophie Schafran & trustee?

A, No,.but we were given to understand that she was to act as
a substitute for either Professor or Madam Roerich.

Tt was done’before.

MR PLAUT:
(Handing papers) Do you recognize your signature on this batch
of 'papers which I am showing to you now, being Petitioners'
Exhibit 437
Ay ' Shall I only Speak of my Signature or read. i1t?
Is'that your signature?
A. This-is my signature.
In 1928 did you have any conversations with reference (to signing
any papers - conversations with lr. Horch?
A =¥ese that' I remember-very:well,
What was saild then?
A We all were terribly put. . out by.the fact that we had to drop
the names of Professor and Madam Roerich.
MR. LEVY: “T meve to strike that out:
THE REFEREE:  Strike 1t out,
MR. “PLAUT :+« T-consent.
ILet us go about it this way, Mrs,., Lichtmann: ..do you recall the
month and day on -which the matter:.of signing papers came up?
A. ~ It was in the = it must have been in the summer of 1928,
Well, you know that you went away to India in 19287
A. Yes, we went in July and it must have been very shortly
before that. Unless I am reminded of a date I cannot remember
myself.
What do yuou Tecollect as the date, when you left for India?
A. We left in July, the beginning of July.
You went with Miss Grant, did you?
A. Miss Grant and myselfs
Before that you had some' conversations with Mr. Horch about
signing papers, did you not?
AL Nes we did;,
Now just think of that and tell me what you said to him or what
he said to you or what was -said din the presence of both of you.
If you do not recall the exact words state the substance.

A, T can- only think of the substance.  The substance was that




BY

BY
Q.

it .was found nece'ssary, because:we were putting up: the

building, to have the names of all the Tlu.teCF, resident
ape
&

ttustees, to sign their names to such legal p
dewgndcd, I th‘ﬂ“ I-am right, by Nr. Modre at
Who sadid that

AL M, Horch todkdrusiabodb it

And when you say "us" whom do-you mean

Ao Jl b pru st ass:

Well, call. them off by name.

Ao Mr.ohichtmann, myselfy, Miss: Grant,
Horch.  We were all aware of it,.

Continue the conversation.

asswere
ti

S
hati time:

THE REFERER:

Was Esther Lichtmann aware of it?

A. “'She may have been aware of-it, but she was not a trustee.
Were you present when she was folo.

A, We were usually all presmrt together at the meetings.

At this meeting was she present?

Ay, Tt deppendsy if this was the Master -Institute meeting

she eould not have ‘been present; - she was not a frustee.

Was Sophie Schafran present?
A, - IT»do not :remember.

MR, PLAUT:

Go ahead and tell us what was said. is was &t a meeting,
was. it?

A. -.This was a private conversation prior to the signing. Tt
went on for about a couple of days, we were all discussing
this situation, the need of having all signatures as Mr., loore
demanded and as he found it expedient, and we not knowing
what to do &and being perplexed about having Professor Hnd
Madam Roerich's signatures while they were awgy, and finally---

MR. ‘LEVY: 1Is this—all part of the conversation?
THE WITNESS:; Yes, beecause it .was repoerted: to me,

Who reported it To you°

A, Mr, Lichtmann and Mr. Hpeh spoke to mée afterwards very
distinetly.

Let us just confine ourselves to what Mr. Horch said to you,
or 1f Nr., Lichtmémm was saying 1t to you just tell us what

was reported to you in the presence of Mr. Horch; and es

near as. . you can tell us who was:doing the tealkings

A, MNr. Horch said we had the lawyer's advice, and always

fir . Moore insisted thet it was necessary that al the signa-
tures be present at that period, at that time, due to the
building which we®were at that time erectings; and so the
question arose thet we ask two people to substitute for the
absence of Professor and Madam Roerich for that legal paper,
and if T remember right it was Mrs, Schafran end Miss Licht-
mann who were then told to sign as substitutes for the ab-
sent Professor and Madam Roerich, and we were assured---
VWho assured you?

A Mr. Horeh assured us that it was a necessary message which
he himself was very sorry ‘to bring to 1life, because he would
not want to have:the hames of Professor and Medam Roerich
even for one moment off our record, but it was found unavoid-
able, and so we all had to agree that these two names should




be substituted for Professor and Madam Roerich.

you signed that paper, did you not? You testified that
thet was your signsture on there?
Aeio 1t is my signaturpe; I have not read the contents,ibut dt
is my signature.
Did yeu read it at that time?
A, May T see 1t?
(chu ng paper) Yes.
A. T do not remember reading this paper,. I remember a
deal of talking about the paper. and signing it.
Was the subject of stock brought up in any of this discussions?
AL Nos B was . not.,
Whet was your idea of what you were substituting Professor and
Madam Roerich for?
A. - Merely as trustees. We knew that his nmother was not a stock-
holder, nor Miss Lichtmann,
Mrs.:© Schafran was your mother?
AL cieohe “18 Wy mother,, yes,
And ‘Miss Lichtmann was your sister<in-law?
A.  Yes, she was my sister-in-law.
Now do you rTecall any sStatements made by Nr.' Moore on the subs
Ject of stock of Master Institute?
A. . Nosi but I do'remember that'as Mr. Horch told us of the con-
versation with MNr . Nogre, who was ‘a very brisk old gentlemen,
and he said we were too sentimental, and it was not necessary
at all to consider just the feeling or the emothional side of
sucha t"ﬂnsact¢oh, it wes necessary - we had to build the
building and we had to have the signatures. But it was never
spoken from the point of view of stock, it was told that the
trustees had to sign. The word MtrusteesM was thst by which
we designated each other gll these years,
Now had Mr. Horch ever asked you on any other occasions to sign
waivers of notice. of similer ‘papers?
a2 Oh, yesivery frequently.
Were any of those papers in blank?
A. Yes, sometimes they were just sent to my office from the
fourth floor to the third floor to sign them and send them back
to=-hils offices

BY 'THE REFEREE:
Blank sheets of paper?
A Yes; Jus sheelts Torrsignatures, Usually there may have been
some' signatures there already, or there wes just the last page
or something, 1t would be something like that btought by the
secretary, "Now will you tlease put your signature here?"
Do you mean to say that you signed your signature to & paper
without any typing on the paper at all?
Ay NGOG
When you 'said blank that is whet I understood you to mean.
A. No, 1t was something like that, just a few lines types
and then the rest of the pege for signatures.
When you said you signed in blenk papers I did not understand
what you meant.
A.. No, I did not sign blank papers actually.,




I wanted to have that made plain.

As e It was my ‘error, dtswas some “tiwme - ago;

paper or Jjust a waiver of notice, end then gz

it and IT'did. ' In my office T was guite busy---

What did you.mean when you sald yoll signed &z blank paper?

Ao Diddel 'say that again?

No, the first time you used the word "Blank." I want to get
your thought.

A ‘No, I signed papers just as they: came'to me, and, whether
there was much typing on the last page or just a few lines, T
Justi signed it

And sometimes it was just one page? .

A, Sometimes it was just one or two psges = or one page.

PLAUT:

Jyou have any hesitztion in signing those papers when they

e sent to you?
A, None whatsoever., I usually was told before on tle tele-
phone, please do sign such and such papers, or this paper; .or
the secretary. would come and say, "Mr. Hoch asks you to sign this
paper."
What was the nature of the relationship between you and ¥r . Horch
during this time?

MR, LEVY: That is @a rather ambiguous gquestion.

THE REFEREE: Objection sustained.

Was Mr. Horch friendly with you?
A, Very much so, and the reason why I -—--
MR. LEVY: No.
Were you with him?
A, * Very much, we had very find relationship.
Did you see him very often?
A, 'Yes - well, never a day would pass that we wouldnot. see
each other for.a few times, and it was a relationship of co-=
workers in the same causé, in the same institution,
Did you have confidence in him?
A, I had perfect confidence --- :

MR. LEVY: One moment; I object to that.

THE REFEREE:- T will allow it;

THE WITNESS: I had perfect confidence and trust
in Mr. Horch and never doubted anything that he would suggest or
offer or ask to do, whether they were Jlegal-—-—

MR. LEVY: Wait a minute; I think that has been

answered. ;

THE REFEREE: That is sug#éicient.

Did you have any knowledge that something was done with stock
on: February 25, 19352

A, - Notyatithat: time, no.

When for the first time did you find out about it?

A, Oh, it was in June of this:- no, pardone me, not in June,
I think 1t was in March or April of this year, 1936.

Now after February 25, 1935, was there any change in the re-
lationships that you have just described?

A, No.

Between you amd MNr. Horch?®

A, None whatsoever, We cont nued - that is to ssy 1 continued
as director of the school, I was working---—




MR, LEVY: I move to strike that out as not
responsive.
THE REFEREE: . Strike 1t out.
ME., PLAUT: What part are you striking out?
THE REREREE: The entire answer except "none
whatsoever.!
And how long did that state of affairs continue after Febru-
aryi25,1935%
A. The friendly relationship continued until August.
193852
Yes, until.August.
What happened then?
A. Mr. Horch at one of the meetings in August told us that
he hed severed relationship with Professor and Madam Roerich
and that those trustees who do not want to'go along with his
policy and with his new way of conducting the Institute had
better join Professor and Madam Roerich in the Himalayas.
Can you fix the date any closer thén merely saying August, (19387
A. It must have been in the beginning of August; I cannot
reiember the date.
Now after that what was the nature of Vr. Horch's attitude to-
wards you?
MR. ‘LEVY: T object to that.
THE REFEREE: Objection sustained.
Exception taken by Mr., Plaut.
Did you hae friendly relations wilth Mr. Horch after that?
A, T s8till —-
MR LEVY:  Yes Oring.
THE WITNESS: Whether -I' had friendly relations?
Yes.
I cannot say yes or no, I have to give a reason for either yes
oraho;
Well, answer it as best you can.
K. T was exceedingly perplexed, I was exceedingly worried, I
did not know---

MR. LEVY: I move to strike that out.

THE REFFREE: Motion denied.

Exception tedken b Mr. lLevy.

Did you have any .conversation with him about your perplexity?
A.. No, he completely severed himself from any desire to talk
EO TS

Did you have any communications with him?

MR. LEWY: I object to this line of testimony. I
think the fact thet we are here today is sufficient evidence
of the fact that the friendly relationships did not continue.

THE REFEREE: I do not see the object.

Did you receive any notice to attend the stockholders' meeting
on December 16, 19357

A NOY

Did you know that there was going to be a meeting on that day?
A, Ve learned it on December 15, quiteprivately, by sheer--
That is all right, I won't go into that, That was your first
knowledge of it?

Ao s Yess

That was not communicated to you by Mr. Horch or VMrs. Horch?

A2 aNe

MR, PLAU: Thas is all.




13,

CROSS EXAMNATION BY MR. LEVY:
You told us about the organization meeting which you say occurred
in November, 1922; at the time that Mr. Bloomberg came?
AL ntes]
And you remember that very distinctly, don't you?
Ao Yo st :
That was -in the Master School at 54th Street?
AgteYear
Now you testified that Mr. Bloomberg got ut and explained to
the people who were there the legal and technical details of
the dncorporation?
A, ..He merely read the ' paper.
You said that Mr. Bloomberg told you the legal and technical
details--was not that your .testimony on direct examination?
A, «If I-said Vexplained®.perhaps I used .not a very correct ex-
pression: ® perhaps I-should say he read to us already a set of
papers which were first brought,
And was theat all that he did?
A. Do you want to know the conversation that took place?®
I am asking you whether he explained anything,
L,  Yes, it was a very Jjovial and pleasant feeling, we all spoke
and he spoke also.
THE REFEREE:
The question was whether he explained the contents.
A No, as:long abS’he read-then they were clegy.,
What paper did he read at that time?
A.. The incorporation papers of the Master Institute.
Can you tell me the substance of wheat he read?
A, Yes, thHe scheool .Is. belng incorporated on'a certain basis
by so many trustees, by so many stockholders--I mean that I can
now recall.
That is what I am asking you to do, to recall as best you can.
A. . And what are the aims of such an institution, what are we
to .conducty, aschool -- what would be the separzte depsrtments,
what would be the wider scope, ‘I mean as to lectures; concerts,
cultural activities —-- that is nore or less what I recall was
in thés paper.
Did he say how many stockholders there were to be?
A . We knew it was to be sSeven, he told us there were to be
seven trustees, which were also at the same time seven:stock-
holders. :
Did he say what the ‘paid in.capital was to be?
A. . No, we did not speek of .any capital at that time.
Did he :read the entire document thzt he had with him or did he
skip some of#it?
A. Undoubtedly he had to read all the entire document.
Not probably now. Did he read the entire document?
AsoHoy 'T-am-sure he:.must have read ‘the entire document.
Was ithere more, than one document or wass it only one?
A, It was a document consisting of several sheets.
Did he read any by-laws to you?
A, I cannot recall whether he read the by laws at thet time.
Did ‘he read any minutes of any meeting that was then being
held? :
A. There may have been a paper which was official minutes of
that meeting, but I cannot say: that he read that.




I do not want to know what might have been, because I do not
want you to guess; ‘I'want your best recollection.

A3 My best IccoTjection is that he read the incorporation
papers, and my:best niemory. is.that this is the part which inter-
ested me, ‘and tlat is the actual aims and activities of this in-
stitution.

Was 1t on that day that they distributed the certificates of
stock?

fegisVes,

That very day?

ALY esy

That is clear in your mind?

Ky Yegy Tonemenmber: that clearly:

R. LEVY:

Do I understand you to say you were paying attentiin to the
parts that interested you particularly.

A s Nery mueh  so,

And you do not recall ‘whether or not the capitalization of the
corporation was read: by Mr. Blocmberg?

A, Ift.it;wds read:.I*do not remenber «it.

I see, Now on that occasion did you sign any papers®

A. What papers?

I am asking you. Did you sign any papers?

A. I do not remember. 1If I would see my signature of that
then T may recall by looking ‘at the memorandum.

Your ‘answer is .that you do not know whether you did or not?

A I do not--but pardon me, what is it you are alldding to,
any ‘paper?

Any paper.

A. I do not remember signing any paper.

That 1s-an answer, You also testified that on that day Mr.
Bloomberg produced the certificates of stock.

A, Yes, the gave us.

Do youArecali where he had them?

A. 1T belleve every lawyer brings their portfolio with him,
don't they?

I am asking you; I was not there.

A. I can't remember actuelly the physical contrivance in whiech
were these things.

If there is anything you ‘can remember please Say S0,

A. 1 do not remember in what manner or form he produced. them,
What I am interested in, were the certaificates ‘of stock in a
book or were they torn out?

A, they were presented to us, each of us; I remember receiving
mine.

Did Mr. Bloomberg heve a stock certificate book?

A. I do not remember.

You know what & stock certificate book is?

A, I have seen it here,

You know they are fastened together and perforsted?

ssc Yo gy

Did you see such 2 'book at th t time?

A, No,

You do not remember whether WNr. Boomberg had a book with him?
A 2 Nes,

Now you seard your husbend testify here, didn't you?

A. Ye‘ I d d T 7
and do you recall his testimony to the £ffect that when.you




moved from 54th Street: and gave up your school on 150th. St.
it meant the loss of a great many pupils ..~ did you hear him
so testify?
A Yes :
That .was a . fact, was it not?
AT ecertainly swould mot eall it a dessywdifelt thatowe
brought in --
I do not care about that; I did not ask you -how you fekt.
MR, PLAUT: I think the answer is responsive. I
suggest that she be permitted to cintinue
THE REEEREE: The guestion is \hother she lost nay
pupils, were there fewer pupils ‘as the result.
MR, PLAUT: - The gquestion that follwed that was, did
you agree with that?
THE ‘REFEREE:  Sup.ose you re-read the quesiion, ©Strike
out the answer and have the matter clarified now.
Did you lose a great many pupils when you:gave: up. the school?
A: No, we did: not  lose many pupils, . Now I understand: your
question.
Mr, Lichtmann testified that owing to the fact th t the new
school was on 103rd Street and Riverside Drive pupils did not
want to travel all the way down from 150th Street end up frem the
neighborhcod of '54th Street, and that that resulted in the loss
of ‘pupils.
AL o T cannoti.say. that.
You heard Mr, Lichtmann testify to that?
A, T did+ but I eannetl.say that, T do not:think soy franklyy
Your recollection is --
A. . That dll students with greatest pleasure joined 103rd St.
school.
So that on ‘that point you gre not in agreement with your husband?
AL l-doinot agnee, nNoiy,
Your arrsa ngerent wlth the Master Institute was thet you would
get 50% of the tuition fees thet were paid by the Lupllq you
taught, is that 50?
A Yes, we worked out that arrangement for all, includingourselves.
That was the arrangement before the incorporation, was it not?
A. That is when we. founded the Master. Bchool of United Arts,
yes.
And thet arrangement continued after the incorporation, did it
not ?
AL coltaddd
and in addition to receiving your share of the tuition fees did
you receive a salary at any time from the Master Institute?
A, A salary -- or as we call it administration -=- which was to
be given to certain trustees, begun, if I am right -- but that
willtbe dn -the books == 1n 1929. . There was no sslary that I
received:-before 1229; I am very sure of that.
So your only income from the school was the percentsge you re-
ceived: ofvthe tuition fees?
AiseXagy
PUp 50 19297
A aYes, ‘Tireceived: o0 per. cent of:everything. fhat I have
hrought in dncpupilss as every teacHidid;
Not only the pupils you personally tasught but also the pupils
you brought in?
A Well, T speak of all pupils which I taupht. I could only




receive 50 per cent as a musician on those pupils whom I taught.
S0 in 1929 you. began to.receive a sclary?

A.."Yes, at that time there was anagreement thet certain trus-
tees should receive sslaries,

I am concerned for the moment only with you.

A Y oS

How much did you receive?

A. AT that time it was voted that those trustees —--

No, just.you.

A, That I myself -- wel ;I :was nnt the only one, that is the
only thing.

THE REFEREE:
The ‘question 1s what salary did you get?
A. ¢$200 a month. May I add something, your Honor, what the
salary was stipulated?
BYE REFEREE: That was not asked you.

MR.. LEVY:

And that salary continued @p to what time?

A. That salary contined only I think for one year or for a
hear and a helf.

THE  REFEREE:

Was thet in lien of or in eddition to your one-half of the fees
paid by the pupils taught by you?

A, It was not in lieu of it, but it was --

Was it in addition to that?
A, It was in addition for administrative duties.

THE WITNESS:: T did pnot finish my answer. You asked me
how long?

MR LEVY:
Yes, ‘how long did it continue.
A, I believe for a year or a hear.and ‘a half, and then the
salary has ‘been reduced, and when we started to have our diffi-
culties and receivership the salaries stopped, end we received
second mortgage bonds instead of the salary, whith weafterwards
returned,
THE, REFEREE:?
That wes not true of tle money which you received for one half
of your pupils!' fees, those sums you received in cash?
A. Whenever it was possible, but sometimes I did not recaéive
this to., they were withdrawn from .the teachers, and Iwas one
them.

MR. LEVY:

You testified about. the agreement thdt wgs signed on April 23,
1926, digénlt you?

e g Yes.

You know what T am referring to?

Az Yes, the agreement. :

Was the agreement read aloud on thet occasion?

As o ¥es:




And who read it?

A. Again Mr. Bloomberg.

Adgg after it was read you say you signed it?

Ao Yes, ik signed it

And everybody els:?

Ao Xeis

Did you get a copy of that agreement?

Ao o NO%

Do you recall what was dorewith it?

A, My i ‘pression is - that Mr. Horch kep it.

You are quite positive, however, that you'did not get a copy?
Ay 1'did not get a copy, - 1f that is what you asked me,

THE REFEREE:

Did you sign th:t as a stockholder or as a trustee?
A, That agreement?
Yes.,
As Noy at that time T signed it as a trustee; fully aware that
I am a trustee,: I knew I was a stockholder at thet time.

But you did not sign it in that capacity, you signed it as a
trustee?

A, No, I signed it as a stockholder too. I knew that it dealt
with both principles involved,

¥Y MR LEVY:

Q. As a matter of fact when you were signing all these documents
and agreements th t you told us about you were not thinking
whether you were signing in one capacity or another, were you?
A. On this occasion T definitely knew because :it was definitely
stipulated in the agreement,

On the other occasions did you think that you were signing in
one cgpacity or the other?

A, 0. what occasions?

You have told us that it was a frequent practice of the secre-
tary to come to .your office with papers folded over as I am
folding this, and ask you to sign them?

A -Yes,

And thet your usuel practice was to sign your name?

A, Yes, beasause of my trust in .Mr. Horch.

Without reading the documents at 2119

A, “Quite frequently without reading.

And-on those ‘occasions did you say to yourself: I sam Signing
this in my capacity as trustee and not 2 stockholder?

A T never said such things to myself or thought -of then.
The thought never occurred to.you, did it?

A, " I'was very well aware what I was.

I know you knew that you were a trustee.

AL 7 Exactly.

End you knew that you were a stockholder, didn't you?

A. From the very beginning, yes, surely.

You knew that you were both?

A. But I was not maware I was a stockholder when I signed all
papers, Mr., lLevy.

That is not very clear to me.




18.

BY ' THE REFBRER:

Q. You said "I was not aware I 'wes a stockholder when T si
papers"?
A, Mr. Levy asked: Did you know when you aressigning it as a
stockholder you are signing it as a trustee--=I could not have
hought. sueh,

BY ‘MR, -LEVY'?

Q.. When you signed these wvarious documentssthat you testified about
vou invariably signed them 1n your capacity as trustee -- you
so testify, don't you?

A, Yes, 1 signed them gs.a trustes,

And you also testified n your examinaticn that you never signed
as a stockholder to your knowledge?

A, Did I say that I never signed as a stockholder?

Q. On your.cross: examination you amended that to say that on two

occasions you signed as:'a stockholder.

A. Yes -- did I say two occasions?

That is what 1 -understood you to say.

A, ‘Perhaps 1 had better go over and xkakx see what it is.
THE REFEREE: 'The witness stated only one and she

did netigel a chnce to: stake therother:

Q. What was the second occasion on which you signed assa stockholder?
A, The first occasion thet I remember being aware of being a
stockholder and receiving a certificate of stock was in 1922,
in November; then I did not sign any papers. 1 vecelved the
certificate of stock, I was aware I was a stockholder. ' Add on
the second occasion when I heard-the agreement read to us, which
meant the trustees and. stockholders, I signed the agreement as a
trustee and as'a stockholder, and I gave back the stoeck., 'T
speak of two ogcasions.

Q. I understand. Now after that to your knowledge did youn sig

any other document as a stockholder?
A, I cannot answer whether I signed as a stockholder -= T

. cannot answer.,

Q. Now let me go back to what I asked you a short vwle ago. The
fact is, 4s it not; that it was your custom to put your .signa-
ture to any paper that was put in front of you, without giving
thought to what capacity you were signing it in, is not that so0?

MRs PLAUT: - I object o the form of that question.

THE "REFEREE: T will allow it.
: Exception taken by Mr. Plaut.
f. When the paper -- _

MR. LEVY: “If you do not understand that aquestion T will
ask the stenographer to read it.

THE WITNESS:~-Yes; please «dox

(question repeated by the reporter.)

A. T did not give thought in what capacity I was signing the
papers when I had¢ to sign them, I did not give any spetific
thought.

Q. “Now you just used the words "had to sign them." There was notcom=
pulsion, was there?

A. 1 -used the werb "had to" because 1t was brought to me for
signature.

EFEREE:. The witness .does not intend to convey
he was forced to signhj she was merely requested

T

the thought tha
to sign.




t so there will be no misunderstanding about this, this
Petitioners! Exhibit 19, which you looked at before--
ou look at it again please?
atiidls. my name.
Thatis your. name?
Ay My signature
and you testify tﬂmt yvou remember clearly signing your neme &nd
the circumstances under which you s*gned t?
A. . I have to acknowledge my 51gnature, but: I have not.seen
this paper, I mean I was hot allewed to read it. "Whyg 1 cammot
say. I acknowledge: the signing of the signature. And when his
Honor asked me if I remembered. this, I refer to the date of
February 19th or 20th, I aminot sure which, and in my memory
this 1s:that paper thet I. think . ofs
What was there about Februaty 19th or 20th that impressed: itself
so very firmly in your mind?
A. When it was very necessary -- when it was® found expedient
that we sign all as trustees the paper to allow the reorganization
to:be completed.
How do you recall the 19th or 20th.
A, °T just recall the 'date, just as I recall any ‘obther ‘dateq
Do you remember when the reorganlzat on was completed?
A. - This must have been: the time, the signatures.to this paper
must have brought the completion, and this is why 1 remember it,
because on Feb. 23rd Nr. Horch gave us a very big report as to
the entire coump 1eLlon of the reorgenization, and we have it in
the minutes.
That was-at a meeting --=
A. It must have been February 23rd or so, I am not sure.
Was thatat a.meeting?
A, Mr. Horch's statement?
Y-S
A. w¥Yes, it was at a meeting.
And was it a meeting of the stockholders or the: trustees?
A, We were all trustees, and we were all stockholders,
And you'do not reme ber whether the meeting you attended was a
Qtockhold@rQ' meeting or a trustees! meeting?
A. Perhaps if the paper was produeced it would be shownj; =1
have never paid attention to what was written at the top of. the
notice.
Before I leave this document, Petitioners! exhiblit 19, your
testimony as I understand it -= and if I ‘em wrong correct me--
is that you identify your signaturey
A. I identify my signature,
And you do'recall that around the 19th or 20th you signed some
papers.
A. Yes, and not only thaty M Levy, I ‘think that this paper,
vhich I have not read i ad something to do 'with the facts
you are coe*&lng of.
(nanding paper) Now I show you a paper and ask you whether this
is your signature.

A, This is my signature




you - look at thet .and the previous page
This is.'a walver iofinotice.

REFEREE:
what?
Of specidgl meeting of .stockholders.
Master Institute..of United Arts?
I beg your pardon - yes, ol lNasser Institute of United Arts.

MR. LEVY: T offer il in evidenty

THE WITNESS: » We did not hold that:meeting.

MR, LEVY: I offer it .in evidence.

MR. PLAUT: No objection.

THE REFEREE: There are two:pagesy; The two pages
were acmitted In“evidence and marked Responcents! 'Exhibit Wl?,
Deei M., 1956, 0B

THE, WITNESSs: I did not read that paperk Mr. Levy.
You say you did not read this :paper?

AL No,  this is ‘ene’of those waivers of notice that T .signed;
T sgid that we.did 1ot ‘hold 'that meeting,

Did you know  that your mother hrs. Schafren also signed this
paper?

A. T cannot.remember. whether ‘IT+knew that she signed.

And st these meetings did you wvote on the various matters?

A, We discussed all the affairs of.the institution.

And di you have formal wvoting?

A Very rarcly:

ut  policies and activities of the instituti:n-were discussed?

A, Not in a parliamentary way as they should have been dis-
cussed?

A, Not in a parlizmentary way- e they should have been discussed.

THE, REFEREE:
But informeslly they were discudsed?
Ane YO8,

MR, LEVY:

They wer discussed nevertheless?
A Imformalily.

o attended these meetings?

A, Mr., Lichtmann, myself, Mr, & Mrs.. Horch, Miss Grand --
when weall were well enoughfand could attend. Sometimes there
were: only five, sometimes:six; most of the fime ==

THE REFEREE:

Did :your mother ever attend any meetings?

A Of the Master Institute, no. Bhe was not a $rustee.

What meetings did she attend?

A, 'Of the Roerich luseum whenever the meetings took place in
1934,

Was she a trustee of the Roerich Museum?

A YO8

Were not these meetings held together, a combination meeting?
A, Yes. She was not in the last few ycers meetings on account
of her health. The Master Institute, she did’ not attend as




such, but the Roerich Museum -- we discussed each department,
and it was understood that the dejpartments were officially pre-
senting their matters.
So part of the time you were really meeting as Master Institute
and part of thetime you were meeting as Roerich Museum?
Rt Be s
And they were intermingled?
AsvisY e
First you discussed one and taen another, and you did mot con-
sider them in the meeting?
A e Nos
So when your mother was present at the Roerich Nuseum meeting
she was really physically present at the Master Institute meet-
ing?
A. When she was present.
I said when she was present.
AL niYes,
So she did attend some of these meetings?
A. "She attended the meetings of the Roerich Museum, which only
discussed the affairs of the different departaments.
And that included also the Master Institute?
: sir,

also included Corona Mundi?

MR, TLEVY:

You are acquainted with Mrs. Sidney Newberger, are you not?
A.-Yes.

Did she ever attend any of these meetings?

A, “Mrs. Newberger?

I anm asking you that.

‘as she physically present?

AL No,

At no time?

A, 'No; she was.not:a trustee.

That' is not the question.” Was she physically present?
A. I do not remenber.her belng present

MR, LEVY:

Why don't you say so?i You do.nol remember?

A.: I amisaying itinow; I1-do:not rememper.

How about Miss Esther Lichtmann?

A. . She was a ‘trustee of the Roerich luseum and attended: the
meetings.

You said ' that your mother was never a trustee of the MNaster
Institute? :

A. No, except on the substitution, I mean on the ‘two. occa-
sions of which we spoke bef.re, that is 1928 and 1935.
(Handing -paper) Now I show you a waiver of notice and ask you
whether this 1is your signature on it. : Is' that your signeture?
A, (This is my signature, but we have not had that meefing.

I . did not ‘ask you that, did I%

E. I zm sorry; you asked me if that is'my signature. This is




s a.waiver of ‘notich.
S signature?

my signaturely and this 1
And is that your mother'
A viYes,
Signed Sophie Schafran?
A.  That is my mother's signature, that is the waiver of notice
that has been brought to.us for signature.
MR, LEVY: I offer that in evidence.
PR. PLAUT: No bbjection. The paper was admitted
in evidente and marked Respondents! Fxhihit
#18, Dec il 19367 “Ci By
THE REFEREE: This 1s only one sheet that you are offering®
MR, -LEVY.s " Only ‘one: sheegs, -yes.
Q. Did you ever resign as trustee of the Master Institute?
A, ~Yes, T did." In 1928 before we left for India we were asked
to resign temporarily add be substituted by some secretaries of
ours for-the time beingyibecause It. was necessary-during-the
etection 66 the building to sign some legal papers.
Q. And youg did resign at ‘that time?
A, I recall of being told thet it was a necessary matter.

BY - THE REFEREE:
Qs The fqueStdon 45 did you resign?
A, ¢ I sipned Certaln papers.
MR LEVY o “That 1s all,

REDIRECT EXAMINATION BY MR. PLAUT:

Q. Now, Mrs. Lichtmann, pou say what appears on this paper, Re-
spondents! Exhibit 17, is your signature., There is no doubt
abowt ‘that, 1s there?

A a¥esqethere 13- nio<doubt gbowt. .4t

Thatclstyour isignature, ls: it not?

A Y asy

Now do you reeall whether any such meeting as that referred to
in this waiver was held?

A, Mey I read it now?

MR, LEVY: She has already testified to thet.

THE REFEREE: /> The withess has testified that, although
she ‘signed this waiver, the meeting, nttice of which was waived
was not held. y
Is that your answer?

Ay Yes, that 1s 'my answer.

MR.: PLAUT:  Now will you concede, Mr. Levy, that these
minutes were drawn by wpour office?

MR. LEVY: Yes, I assum they were.

MR. KLINE:  They were,

MR, PLAUT: ‘= Where are the other ones?

MR, KLINE They are not in evidente.

MR, PLAUT Let me see them anyhow,

MR KLINE:. Yes.

Now do you recall whether or not there wzs any meeting in pur-
suance of the waiver of notice which 1s Resondent'!s FExhibit 18,
which I am now showing you?

A,  You ask me if I reczll. the meeting of Feb. 20th?




No, I am asking you if you.recall attending ameeting at which
waiver of notice, being the one tat you have here, was
signed and formally put in the minute book.
AsigaNay
Did you during February have meetings?®
THE REFEREE: February, 1935%
M, PLAUTs - 1985
A, We had a few meetings.
And do you.recall whether minutes were ket at such meetings?
A e S5
(Handing paper) Now I show you this book of papers and.ask
you whether thet is to your recollection the minutes of: the
meetings you actually had.
A, i X¥es this IS theumeetingiof Febl '20th —<-39th"op 19th_2
that is what I.was referring to all the time.
Were you present at meetings, by whatever name they may have
been called, during the period from say Feb. 17th to the 25th
inclusive?
Ay Yes:,
And minutes were kept of those meetings?
AL Xess
And the papers that you have before you are the minutes of
meetings that were actually held?
AosoYes,
Did you know anything about formal) meetings that lawyers
mey have drawn up aapers for?
A NOS
THE - REFEREE: = Well, she must hawve information of
them because she signed a waiver.
MR, PLAUT: I 2m going tocome to that.
In this period of Feb. 18th to the 25th inclusive do you know
whether ‘or not the lawyers, Messrs. Greenbaum, Wolff & Frnst,
were sending up papers for your signature?
AL They werey: Mr. Horch:told: as so;
Mit. PLAUT: And will you concede, Mr. Levy, that
Respondents!' Exhibit 18 was likewise dravn in you office?
MR, LEVY::- Yes,
Now who drew up the minutes of the meetings whiéch were actually
held? When I say actually I mean where people got together
and actually met.
A. Mrs. Horch was the secretary; she drew up the minutes.
And are those papers before you the minutes of the meetings
which were actually held?
Ry syess
Let me have that: back.
1 R o
Now I draw your attention to what appears to be the minutes of
a meeting held on Feb. 20th, 1935, and ask you whether you
know :whether such a meetiNg actually was held.

THE REFEREE: * She testified that she recalls the
meeting on Feb. 2Cth.




MR, 'PLAUT: I missed that. Now I offer in evidence
he minutes of that meeting of Feb. 20th; 1935, signed by Mrs,
Horch.

MR

.. LEVY: “T"0bject to ‘that, your. HOonor, as entire=
ly irreleventand immaterial. I offered excerpts from the off-
icial minutes in evidence for the purpose of establish ng that
certain people were trustees and stockhclders, Now here are
What purpoet to'be unofficial minutes that relate to a lot of
miscellaneous matters that have no bearing whatsoever upon

this controversy.

THE REFEREE:: ¥ou are really only offering that
in cooroboration of her.statement thit there was a meeting, and
it was mot this meeting 'which NMr. Levy claims ‘was held but
is was some other megting.

MR PLAUTS .« Thatis hall o iy
THE .REFEREE :+ ‘What 1s the other half?

FR. PLAUT: That, the minutes of this meeting con-
tain the statement that upon the advice of tleattorneys a meet-
ing was held by the Master.Institute of United Arts, Inc. on
Veb. 19th, at which Vrs. Schafran and Mrs. Sidney M, Newberger
acted as trustees in the absence of Professor and Madam Roerich.

That T contend explains the difference between what
they call formal minutes and actual minutes of what took place.
I want to get to the actugl facts, and not have these Tformal
minutes which were drawn as minutes which had to be /din the
books and which never tak: place.

(Discussion off the record.,)




MR APLAUT = T of fer
utes of ‘the meeting.of Feb ., 20 985, held under the titleiof
Roerich Museum:
"PresentilLouis Iic Heeh,! Chadrman,MrsiwNettie S, ‘Horeh,
Mrs.i Sina.G, Lichtmann, Miss. Frances R. Grant and Mr, M/M;
Lichtmann.
1., Mr. Horeh states that upon advice of the attorneys a
meeting was ‘held 'by. the Master Institute .of United Arts,
Inc,,y on Feb, 195 atiwhichiMrs, Schafran-and Mrs. Sidney: M.
Newberger acted as trustees in the absence of Professor and
Madam Roerich.  This was found necessary to:be done by the
attornegg. A similar acbtion took plsce in 19288, After the
building is turned over to the Mester Institute both Mrs.
ochafran and Mrs. Newberger will resign and Professor and
Madam Roerich will be reelected agsin as trustees of the
Mesfer* Tnstitute of: United Arts; Inec."

r

MR. LEVY: T have no objection .to that.

MR. PLAUT: I now offer the next paragraph from the
same minutes:
"2. Mr. Horch advises that he has had many conferences with
Mr. S, Schur ‘during the past week. Problems arose on ‘account
of absence of liadam and Professor Roerich. The old méputes
and old records of 1928 had to be gone over in detail."

MR. LEVY: No objection.

MR, PLAUT: I now offer the following from the 'same
m nuses; apparently under the same number 2:

"Then guestions and problesm about the Master Institute, TInc.
had to be gone over; the Master Institute being also:'a stock
corporation offered special difficulties and a speeial doc-
ument had to be drawn up thet the Master Institute has no
.debts,  Special minutes have to be drawn up for the Master
Institute .to reeeive the building. - Mr. Horch went over: in
detail with Mr, Schur.”

THE REFZREFE:  Have you any objection to that?

MB, LEVY: .No objection.

R. PLAUT: 1 should 1like to 'have it appear on the
record that these minutes are signed by Nettie 'S. Horeh and Sina
Lichtmann, Frances R Grant, and W.M. Lichtmann.,

MR LEVY:  That is conceded,

ME, PLAUT:: .Now: I showld ‘1like to offer the minutes
of a meeting held on Feb. 24, 1935, at which were present Touis
L. Horch, Mrs, Nettie 5. Horch, Mrs. ©ina G. Lichtmann, Miss

Francess R, Granti and Maurice M, Lichtmenn,




Signed by whom?

.. PLAUT: @ .Signed by. Louils L. Hoch and Nettie
S.""Homeh, that is.all,

REFEREE: | Do you‘want it ali in?

MR . PLAUT: No, the following extracts from: the
minutes I now offe :

"The wvacating of the receivership and thereturn of the
building under the direction’of the trustees, ¥eb. 24,
12:01 A.M. " Mr. Horch announces thet on Feb, R3 at 4:45 PM
the Roerich luseun Building which has been operated under the
jurisdiction of ‘the Supreme Court of the S@te of New York
since«April 5, 1932, with Mr. Louls L, Horech and ‘Philip .
Dunn .2s -receivers, was conveyed to Master Institute of
United Arts; Inc. The receivership was vacated at 12:01 AM,
Feb. 24, 1935, and the building again placed under the di-
rection of “the trustees who had directed:the building pre-
viously. In the opimbn of all the attorneys it was one of
the most complicated closings of title they had ever witnessed.
Over fifty legal documents had to be prepared; ‘and the at-
torneys worked incessantly for one week on this case."

That is the first paragraph.
MR . LEVY: I ‘have no objection to that.

FR. Plaut: Also the following on page 8:
"Some of the benefits of the reorganization plan. The return
of the building gives the gegal right for free space to the
Museum interests to occupy the first three and half floors
and seventeen rooms: to he occupied by the trustees or:. by
workets designated by:them who are performing cultural work
for the luseum. It rminates the $65,000 lease which we ‘were
forced to accept against our wishes by the American Bond and
Morgage Co. in order for us to secure the formal locn of
$2.,075,000."

ME. LEVY: I object o that as immaterial
Twillegllow: 1t
Exception taken by lr. Levy.

MR. PLAUT: X£ 1 offer the following from the . same page:
"yr. Horch wishes again to express his deepest thanks to
Madam Roerich for jer constant encouragement and fop her fiery
indications, without which this victory could not have been
won. Mr. Horch also wishes very warmly to tlank the other
trustees and friends who so nobly have stood side by side in
this great fight for the protection of this temple of beauty."

MR, LEVY: I do not see its importance, but I have no
6bjection.




THE .REFEREE: -« I 'will"allow. 1%t.

Mr. PLAUT:. I have no more of specisl importance
intthat meef‘ng, except to dindicate that the minutes 1n i single
space ity rping occupy five pages.

T would 1like to offer now the minutes of
pecial meeting held on Feb. 25, 10uo. resent. LiilL.. Borch,
zhairman, M.M. Lichtmann, Mrs, E.G. Lichtmenn, Miss “FJR, Grant,
rs, N.S. Horch. Signed:-by Mr. Horch'and  Nrs. Horch,

I offer the foldowing from thet metting

pe

ukes:
WM Horch warned that it is essentisl to give honest facts

Mr .
to Professor Roerich, and if there is nothing in view then let

1t so be: stated."
MR GEEVY T tobjeet Lo Ehabi

THE REFEREE: Objection sustained.

MR PLAUT: Exception. May I have it marked

identification?
THE. REFERERE: - It is din the records
Mrs. Lichtmann, you recall meetings from which
exceppts from the minutes, do you not?
A “ Yes, ' reealil them very well.,
Such med&tings were actually held, were they not?
A. They were held.
Where were they. held?
L sThey were held in our bulldlng on: Riverside Drive.
Was there a special room set aside for such meetings?

Ol

A, " There 'is a trustees! room on the fourth floor.
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ViR, PILAUT ;<= F think that is-ali:

LEVY: I have no further questions.

Adjourned to a date to be agreed upon
between the parties:.

NEXT PETITIONERS! EXHIBIT 47,

NEXT RESPONDENTS! EXHIBIT 19.




